



Puheenjohtaja: Aleksi Talsi

Sihteeri: Alexia Leimu

Paikalla:

Aleksis Talsi

Alexia Leimu

Ilona Rahnasto

Jessica Mason

Antti Tolppanen (poistui kohdassa 11.4)

Sini Leskinen

Niklas Hellström

Joel Lappalainen

Johanna Rantanen

Mikko Sippola (poistui kohdassa 11.9)

1. Kokouksen avaus

Avattiin kokous ajassa 8:17.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokouskutsu on lähetetty ajoissa, ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä. Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Niklas Hellström ja Jessica Mason.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys seuraavin muutoksin: lisättiin kohdat 14.3 Proffakahvit, 14.4 Maisteriohjelman info, 14.5 DIA-valinta ja siirrettiin muita kohtia vastaavasti.

5. Ilmoitusasiat

Ilona toi kokoustarjoiluiksi viinirypäleitä ja pähkinöitä.

Postissa tuli Arkkitehtikillan hallituskuva ja McKinseyn yhteistyösopimus allekirjoitettavaksi.

6. Hyväksyttävät laskut

Laskut:



| Saaja | Summa | Perustelu | Päätös |
|---------------------------|----------|-------------------------|--------------|
| Helsingin Turistibussi Oy | 687,00 € | Bussit Pikkulaskiaiseen | Hyväksyttiin |

Rahankäyttöselvitykset:

| Saaja | Summa | Perustelu | Päätös |
|------------------|---------|---------------------------------------|--------------|
| Ilona Rahnasto | 4,54 € | Kokoustarjoilut 29.1. | Hyväksyttiin |
| Joel Lappalainen | 39,90 € | Askartelutarvikkeet Killanvaihtoon | Hyväksyttiin |
| Johanna Rantanen | 50,50 € | Pizzaa&Pähkinää -pizzat | Hyväksyttiin |

7. Mitä kuuluu? -kierros

Niklas: Hyvää kuuluu, viikonloppuna oli Rahistoimikunnan vaihto, toimikunta vaikutti aktiiviselta. Keskiviikkona oli Juomapeli-ilta, oli hauskaa.

Sini: Hyvää kuuluu, alkaa palautua reissusta, arki alkaa maistua. Kävi myös Teekkaripurjehtijoiden infoillassa.

Antti: Lauantaina oli YTMK:n vaihto, kiirettä pitää.

Jessica: Hyvä viikko, kiireinen. Eilen oli matriisivälikoe.

Ilona: Eilinen matriisikoe meni varmaan tosi hyvin.

Alexia: Ei kummempia, aikainen aamu joten aivot ei oikein toimi.

Alexi: Hyvä viikko ollut, Neuvoston vaihto oli viikonloppuna, oli hauskaa.

Johanna: Väsyttää. Nyt aktivoitunut kunnolla viran hommiin. Ehkä kohta herää kunnolla tähän kokoukseen.

Joel: Väsyttää, heräsi 8:03. FTMK-vaihto oli viime viikolla, oli tosi hauskaa. Kesäduunit ahdistaa.

Mikko: Esitteli itsensä: on Prodekon kulttuuriministeri. Kuuluu hyvää, viime viikolla oli IE-vaihto ja tällä viikolla tehnyt kouluhommia.

8. Talous- ja hallintoasiat

1. Uudet jäsenet

Toivotettiin Mikko Sippola tervetulleeksi Atheneen.

Keskusteltiin uusien jäsenten hyväksymisestä Athenen Facebook-ryhmään.



Todettiin, että ryhmään hyväksytään Athenen jäsenet tai sellaiset, joilla muuten on kontaktia Atheneen.

2. Budjetti

Budjettien deadline toimareilta on 31.1. Ensi keskiviikkoon mennessä lähetetään ne eteenpäin Niklakselle. Drivesta löytyy dokumentit viime vuoden budjetista ja budjettisuunnitelma tälle vuodelle.

3. Toimintasuunnitelmat 14.2. mennessä hallituslaisilta

Moni on ollut jo yhteydessä toimareihinsa. Drivestä löytyy edellisen vuoden toimintasuunnitelma.

4. Testamentit

Kahdelta puuttuu vielä testamentit.

5. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatirehtöorit, VujuTMK, Namutäti, OTMK)

Toimareille kuuluu oikein hyvää. OTMK on ollut esimerkillinen, palauttanut jo budjetin ja toimintasuunnitelman. Vuosijuhlatirehtöoreille, VujuTMK:lle ja Namutädille kuuluu myös hyvää.

6. Mitä muuta tuli tehtyä?

Ei muuta.

9. Yrityssuhteet

1. Yhteistyösopimukset

Postissa tuli McKinseyltä sopimus allekirjoitettavaksi. Myös Procountorin kanssa yhteistyösopimus on vireillä.

2. Menneet ja tulevat tapaamiset

Tapaamisia on tulossa paljon, esim. Magentan, Reaktorin, Bain & Companyn ja Accenturen kanssa.

Lisäksi Reaktor on lupautunut kahvisponssiksi.

3. Toimareiden kuulumiset (Rekrymestari, Excumestari, Marathoonarit, TEK-kiltayhdyshenkilö)

Marathoonarit hiihtelevät reissussa jossakin. Muillakin asiat sujuvat hyvin.

4. Mitä muuta tuli tehtyä?

Keskusteltiin, että rekryviestit voisi pian muuttaa maksullisiksi. Ilona tarkistaa, ovatko phuksit rekrylistalla.



Solitan excu tulossa ensi viikolla. Ei kummempia.

10. Tapahtumat

1. HalPerSe 15.-17.1.

Viime viikon kokouksessa sovittiin, että kilta tukee HalPerSeen kuluja 250 eurolla. Niklas hoitaa kulujen maksut heille, jotka käyttivät rahaa ostoksiin, hoitaa käyttöselvityksen killan tuesta ja perii jokaiselta sen osuuden, mitä jäi vielä killan tuen jälkeen yli.

2. Juomapeli-ilta // Drinking Game Night // Drycka spel nat 27.1.

Hyvin meni.

3. BMI-messuille ständi kiltojen hallituksilta 13.2.

Kukaan hallituksesta ei pääse paikalle, Alekski on laittanut sähköpostia asiasta järjestäjille.

4. Jämeränjälki 24.2.

Ilmoittautuminen auki, joten kaikki paikalle pääsevät voivat ilmoittautua.

5. Toimareiden kuulumiset (Lukkarimestari, Lukkarit, PikkuIE)

Molemmat IE:t ovat kipeinä. Lukkareille kuuluu hyvää.

6. Mitä muuta tuli tehtyä?

-

11. Tiedotusasiat

1. Sähköpostilistat

Ilona muistutti, että mailit eivät välttämättä mene läpi sähköpostilistoille, jos ei itse ole listalla. Lisäksi Ilona selvittää ovatko fuksit tarvittavilla listoilla, ja lisää heidät tarvittaessa niihin.

2. Sosiaalinen media

Athenelle on nyt tehty Snapchat-tili, jonka tunnukset Ilona laittaa koko hallitukselle. Myös Athenen Facebook-sivut pyörivät hyvin.

3. Nettisivujen admin-tunnukset

Ilmomasiinan tunnuksista Ilona kyselee Johannekselta.

4. Uudet nettisivut

Ilona jutellut Pekan ja Ollin kanssa asiasta lisää, ovat edelleen innoissaan



lähtemässä projektiin mukaan tekemään uusia nettisivuja.

Lisäksi Ilona pyysi kaikkia katsomaan, onko oman sektorin kohdat kunnossa Athenen nettisivuilla. Keskusteltiin, että voitaisiin pitää jonkinlainen workshop nettisivuihin liittyen.

Antti poistui ajassa 9:14.

5. **Kukka**

Vuoden ensimmäinen Kukka etenee hyvin, juttujen deadline on 5.2. Hallitusjuttu toteutetaan siten, että kaikki hallituslaiset kirjoittavat toisistaan hauskat tekstit. Alexia arpoo pian, kuka kirjoittaa kenestäkin ja lisää ne Driveen.

6. **Hallitus ja toimarit nettisivuille**

Toimarit ja hallitus ovat jo nettisivuilla, mutta kuvia ei ole vielä. Keskusteltiin, millaisia kuvia halutaan hallituksesta; yhteiskuvassa voitaisiin pitää hallituspaitoja päällä, ja yksittäiskuvissa kaikilla voisi olla mukana jotain virkaan liittyvää rekvisiittaa.

7. **Wikipedian päivitys**

Johanna hoitaa asiaa eteenpäin.

8. **Toimareiden kuulumiset (CTO, Tietskarijengi, Valokuvaaja, Info.fi-vastaava, Kukan toimitussihteeri, Kukan toimittajat, Kukan taittajat, Historioitsija)**

Ilona kyseli CTO:lta budjettia. Info.fi-vastaavan kanssa keskustellessa on tullut esille, että hänellä voisi olla pieni budjetti käytettävissä esimerkiksi tarjoiluihin haastateltaville. Keskusteltiin myös, kannattaisiko killalle hankkia kamera.

9. **Mitä muuta tuli tehtyä?**

-

Mikko Sippola poistui ajassa 9:29.

12. **Ulkosuhteet**

1. **Ulkosuhteiden tilanne**

Pikkulaskiaisreissun suunnittelu alkaa aika lailla olla pulkassa. Liput tapahtumaan tulivat postissa ja kaikki on kunnossa - muutamia paikkoja on vielä bussissa vapaana.

Lisäksi hallitusaamupalat ovat suunnitteilla. Niihin kutsuttaisiin todennäköisesti SCI:n killat. Sini tekee hallituslaisille sopivista aikatauluista Doodlen.



Myös pisteläisten kanssa yhteistä tapahtumaa on mietitty kevääksi. Sini on alkanut suunnitella myös ystävänpäiväkortteja, joita lähetetään kaveriyhdistyksille.

2. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvos, Alumnisuhdevastaavat)

Sini on saanut kulttuurineuvokselta budjettisuunnitelman. Suunnitelmat on pyydetty myös alumnisuhdevastaavilta.

3. Mitä muuta tuli tehtyä?

-

13. Phuksiasiat

1. Phuksisektorin kuulumiset

Seuraavassa FTMK:n kokouksessa aletaan suunnitella phuksiopasta. Joel miettinyt jo Nooran ja Jessican kanssa ISOhakuja. ISOrekryinfo pidetään 15.2. Olkkarilla.

2. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, Wappupupunubu, Hercules & Xena)

Wappupupunubulla ei mitään uutta. Hercules & Xena miettineet Athenelle omaa palloiluvuoroa.

3. Mitä muuta tuli tehtyä?

Keskusteltiin KV-ISOille korvattavista matkakuluista.

14. Opintoasiat

1. Opintosektorin kuulumiset

Infon Strategiapäivä pidetään 15.2. Sinne osallistuvat opintovastaavan lisäksi todennäköisesti abivastaava, hallopedit, info.fi-vastaava ja phuksikapteeni.

2. Abimarkkinointi

Jonkin verran voitaisiin budjetoida abimarkkinointiin, esimerkiksi materiaaleihin. Joel ehdotti, että abimarkkinointi otettaisiin kevään fokusalueeksi. Abivastaava Katrin kanssa Johanna on keskustellut Abitoimikunnan perustamisesta. Johanna pyytää Katria mukaan seuraavaan kokoukseen.

3. Proffakahvit

Emmi laittanut viestiä asiasta Aleksille; proffakahvit voisi pian ottaa työn alle. Tapahtumassa proffia ja opettajia tulee Olkkarille keskustelemaan opiskelijoiden kanssa.



4. Maisteriohjelman info

Johanna toivoi, että Maisteriohjelman infossa voisi olla infoa myös EIT:stä.

5. DIA-valinta

Informaatioverkostoista ei toistaiseksi ole mainintaa DIA-valinnan nettisivuilla. Johanna pistänyt asiaa eteenpäin, ja selvittelään, voisiko infon lisätä sivuille.

6. Toimareiden kuulumiset (PizzaOrava, Abivastaava)

-

7. Mitä muuta tuli tehtyä?

Esiin on tullut idea SCI:n yhteisestä varjo-opinto-oppaasta, jota työstettäisiin kesällä. SCI:n kiltojen opintovastaavat myös tapaavat pian keskustellakseen SCI-projektikurssista.

16.3. järjestetään Super-Ada-tapahtuma T-talolla. Lisäksi Johanna aikoo lähiaikoina haastatella ensimmäisiä kandiohjelmasta valmistuneita.

15. KV-asiat

1. KV-sektorin kuulumiset

KV-ISOjen hausta on keskusteltu, ja Jessica on ollut asiasta KvTMK:hon yhteydessä

2. Toimareiden kuulumiset (KV-phabu)

Jessica ollut Lauriin yhteydessä toiminta- ja budjettisuunnitelmiin liittyen. He ovat keskustelleet myös ISOhausta.

3. Mitä muuta tuli tehtyä?

-

16. Muu toiminta

1. Kahvikuppigate

Aleksi on jutellut Julian kanssa hallituksen viime viikolla ideoimasta kahvikuppigaten ratkaisusta, jossa kiltalaisia palkittaisiin hyvin hoidetusta kahvikuppien tiskauksesta. OTMK on hallituksen ohella myös valmis seuraamaan kahvikuppien tiskauksen toteutumista. Esimerkiksi sunnuntaina ennen valokuvausta voisi toteuttaa Olkkarin seinälle kiinnitettävän seurantataulun.

2. Vuosijuhlaedustukset



Sini ja Joel ovat ilmoittautuneet Kondensaatioon. Muutkin vuosijuhlaedustukset ovat kunnossa.

3. Sakkojen päivitys

Iiona esitti hienon runon sakkona doodlausesta myöhästymisestä.

4. Seuraavan kokouksen pullavuoro

Seuraavassa kokouksessa pullavuorossa on Niklas.

5. Pöytäkirjojen tarkistukset

Kaikki kunnossa.

6. Hallitushärpäke

Käsitellään seuraavassa kokouksessa.

7. Hallituksen virkistäytyminen

Käsitellään seuraavassa kokouksessa.

17. Muut esille tulevat asiat

-

18. Seuraava kokous

Seuraava kokous on ensi perjantaina 5.2. klo 8:15.

19. Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous ajassa 10:16.



Pöytäkirjantarkastajat:

Niklas Hellström

Jessica Mason

Puheenjohtaja ja sihteeri:

Aleksi Talsi

Alexia Leimu